
Správa z VČS za rok 2013 v Snežnici 
 

  

                                                                                                                                                              Dňa:   11.1.2014 

 

 MENO DELGÁTA OV DPO:   p. Ľudovít Hoch 

 

1. DHZ v Snežnici má v súčasnosti 47 členov, z toho 6 žien. 

2. Účasť na VČS celkom:  21 členov, z toho 1 žena, 1 delegát 

3. Zhodnotenie priebehu VČS: 

       

     Schôdzu otvoril a viedol  tajomník Zdeno Bollo, privítal delegáta OV DPO p. Hocha a všetkých členov DHZ. 

Následne odovzdal slovo predsedovi DHZ Štefanovi Tomášovi a požiadal ho o zhodnotenie činnosti za 

predchádzajúci rok. 

    Predseda privítal členov a zbilancoval činnosť zboru v uplynulom roku. Zhodnotil rok ako pomerne úspešný, 

vyzdvihol aktivity členov pri kultúrnospoločenských podujatiach v obci, ako boli fašiangy spojené s obecnou 

zabíjačkou, stráž pri Božom hrobe, stavanie a váľanie mája, omša pri kaplnke pri Brodňanke, obecné hody atď. 

Taktiež spomenul rozbiehajúcu a aktivitu mladých hasičov a vyslovil túžbu udržať ich záujem o hasičstvo čo 

najdlhšie. 

   Ďalej si prevzal slovo veliteľ  Ján Belanec a predniesol správu o zásahoch a školeniach. DHZ v roku 2013 

zasahoval spolu 5 krát. Z toho bol 1 zásah pri požiari a 4 technické zásahy. Následne ich podrobnejšie popísal 

a upozornil, že príčina požiaru bolo opäť horenie komína. V súvislosti s tým upozornil, že netreba zabúdať na 

kontrolu stavu komínov a vykurovacích telies. Členovia DHZ sa zúčastnili spolu 4 školení, z čoho 

k najvýznamnejším patrili základná príprava členov HJ a cyklická príprava veliteľov.  Pritom spomenul 

spoluprácu a financovanie DHZ z ministerstva vnútra a upozornil na nedostatok vyškolených členov pre 

nasadenie v obecných hasičských zboroch. 

   Následne veliteľ zhodnotil plnenie uznesenia za predchádzajúci rok.  

1. označiť hydranty v obci – je potrebné dokončiť 

2. školenie členov zákl. príprava členov HJ – splnené, vyškolení 4 členovia 

3. pokračovať v prevencii – nesplnené 

4. účasť na okresnej súťaži – splnené 

5. viesť mládež a pripraviť ju na okresnú súťaž – nesplnené, činnosť začali až po okresnej súťaži 

6. účasť na brigádach a získavanie financií – účasť len na jednej brigáde  

   Po veliteľovi vystúpil strojník Martin Bollo a informoval o stave techniky a údržbe v roku 2013. Predniesol aj 

plán na potrebu opráv a údržbu v nastavajúcom roku, kde je plánovaná pravidelná servisná prehliadka auta, 

a nakoľko sa v uplynulom roku nepodarilo vykonať opravu na PS 12 – výmena telesa čističa a hriadele 

čerpadla, presúva sa táto oprava na tento rok. 



      Svoj príspevok predniesol aj referent mládeže Štefan Cesnek, ktorý zhodnotil prácu s mládežou. S mládežou 

začali pracovať na jar, avšak na OSMH, ktorá sa konala u nás doma, sa nestihli dostatočne pripraviť. Zúčastnili 

sa na 3 pohárových súťažiach a na jesennom kole Plameň v Rudinskej. 

   Ďalej za neprítomného preventivára obce informoval veliteľ zúčastnených o stave vykonávania a rozsahu 

prevencie. Nakoľko prevencia po domoch a objektoch nebola vykonávaná, zostala viac-menej len v medziach 

informovaní občanov formou obecného rozhlasu, oznamov vo vitríne na námestí a internetovej stránke DHZ  

www.dhzsneznica.webnode.sk  . Navrhol zmenu vykonávania kontrol v obci rozdelením obce na 5 častí, 

pričom v každom roku by sa vykonala prevencia v inej časti. 

   Následne tajomník odovzdal slovo predsedovi Štefanovi Tomášovi a požiadal ho o finančnú správu, nakoľko 

práve nemáme pokladníka. Predseda všetkým objasnil situáciu vo financovaní zboru v uplynulom roku. 

Spomenul akcie v priebehu roka z ktorých zbor získal prostriedky na svoju činnosť.  

   Poslednú správu predniesol brigádnický referent Ján Labuda, ktorý zhodnotil brigády a účasť členov na nich. 

Skonštatoval, že členovia prejavujú veľmi malý záujem o brigády v lese, kde zbor môže získať nemalé 

prostriedky. Vyzval členov k väčšej aktivite a účasti na rôznych brigádach a pomoci zboru. 

    V zapätí veliteľ Ján Belanec predniesol plán na rok 2014. Bude potrebné dokončiť označenie hydrantov, 

v našom záujme je dať vyškoliť ďalších členov na základnú prípravu členov HJ. Spomenul rozvíjanie už začatých 

tradícií v obci, ako sú fašiangy, zabíjačka, stráž pri Božom hrobe, stavanie a váľanie mája, MDD, Floriánska sv. 

omša, súťaž, hody, ..... Vzhľadom k tomu, že v tomto roku budeme oslavovať 90. rokov, chceli by sme 

zorganizovať oslavu výročia, pričom starosta prisľúbil podporu tejto akcie.  

   Po týchto správach predniesol svoj príhovor delegát OV DPO p. Hoch. Poznamenal že náš zbor sa 

zmobilizoval a pracuje na vysokej úrovni. Spomenul účasť na rôznych spoločenských podujatiach v okrese, ako 

sú omše, pohreby alebo iné udalosti. Pozdvihol prácu s mládežou, spomenul financovanie DHZ zo štátu 

a zákon o DPO. Na záver vyjadril spokojnosť s úrovňou prípravy a vedenia schôdze, a poprial všetko dobré 

v novom roku. 

   Na záver vystúpil starosta obce, ktorý poďakoval členom za pomoc obci. Spomenul aj malý záujem občanov 

o akcie organizované zborom, aj keď sú pripravené na vysokej úrovni, pričom spomenul, že sa to týka aj 

ostatných akcií v obci. Pochválil súťaž konanú v náročnom teréne a prisľúbil podporu na oslavu výročia DHZ. 

V závere poprosil o podporu detí a mládeže v ich záujme o naše aktivity a poprial veľa elánu do ďalšej práce. 

   Po týchto príspevkoch sme odovzdali pozdravný list pri príležitosti jubilea 80. rokov a medailu za mimoriadne 

zásluhy p. Antonovi Labudovi a predsedovi DHZ pri príležitosti jubilea 60. rokov pozdravný list a dar od nášho 

zboru. Nasledovala diskusia, na konci ktorej mladí hasiči, ktorí boli prizvaní na záver schôdze zložili sľub. Po 

krátkej diskusii bolo odsúhlasené uznesenie zo schôdze, veliteľ poďakoval členom za účasť a pozval členov na 

občerstvenie , ktoré pripravil predseda zboru pri príležitosti oslavy svojich narodenín. 

 

V Snežnici  12.1.2014   Vypracoval: Ján Belanec  

    veliteľ DHZ 


